

01 公司简介

Enterprise Introduction

公司成立于1990年,专注建筑门窗领域三十多年,是专业建筑门窗配件制造商,公司集研发、生产、销售和服务于一体,主导产品有不锈钢滑撑铰链、传动器、执手、滑轮等,致力于为全球客户提供个性化定制服务。

公司目前已建成近5万平方米的科研大楼及生产基地,还汇聚了一支专业的研发团队,研发中心荣获了广东省建筑门窗构件(澳利坚)工程技术研究中心的认定;拥有自主的检测实验室,实验室已获得中国合格评定国家认可委员会颁发的CNAS认证证书(注册号:CNASL14332),确保了产品质量的卓越与稳定。

公司深知合作与创新的重要性,与国内外知名高校及企业建立合作关系,共同推动建筑五金领域的技术进步,先后与浙江大学技术转移中心组建科技联合工作站;与广东工业大学建立建筑五金创新科技联合研发中心;与山西太钢不锈钢股份有限公司组建不锈钢新材料五金应用联合研发中心,与福建青山实业公司组建新材料应用联合研发中心。

在行业标准制定方面,公司受国家建设部委托,在2004年4月,作为JG/T127-2007中华人民共和国建筑工业行业标准《建筑门窗五金件滑撑》的起草单位,该标准2007年10月1日起实施;2017年,参与JG/T127-2017中华人民共和国建筑工业行业标准《建筑门窗五金件滑撑》的起草、修订,该标准已于2018年8月1日起实施。

公司荣获“高新技术企业”、“创新型中小企业”、“专精特新中小企业”、“国家知识产权优势企业”、“广东省高新技术产品”、“广东省著名商标”、“中国建筑金属结构协会建筑门窗配套件委员会-建筑门窗配套件定点企业”等称号。

公司重视质量管理,建立完善的质量保证体系和严格的质量控制标准,并已通过了ISO9001和ISO14001等管理体系认证。

公司注重知识产权创新,累计已获得授权专利80多项,其中发明专利10多项。

公司每年均参加国内外大型专业门窗展览会,并广泛服务于国内外建筑门窗行业。在北京、上海、深圳、香港成立分公司,其他大中城市设立代理商,产品已销往全世界80多个国家地区,成为欧洲、美洲、大洋洲、东南亚、非洲、中东等国家和地区许多客商的定点生产基地。

展望未来,澳利坚将继续发扬“质量领先、诚信互利”的经营方针、以“团结、协作、高效、创新”的企业精神为指引,不断深化做专、做精、做强,在新材料、新工艺,新装备和数字化转型的持续投入与探索下,致力成为世界一流品牌的门窗配件服务商!

Founded in 1990, the company has specialized in the field of architectural doors and windows for over three decades, establishing itself as a professional manufacturer of architectural door and window accessories. Integrating research and development, production, sales, and service, the company's leading products include stainless steel friction stay, espagnolette rod, handles, pulleys, etc. It is dedicated to providing personalized customization services to global customers.

Currently, the company established a nearly 50,000 square meter scientific research building and production base, which gathered a professional R&D team. The R&D center has been recognized as the Guangdong Engineering Technology Research Center for Building Doors and Windows Components (Aurican). It also boasts an independent testing laboratory, which has obtained the CNAS certification (Registration No.: CNASL14332) issued by the China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS), ensuring the excellence and stability of product quality.

Understanding the significance of collaboration and innovation, the company has established partnerships with renowned domestic and international universities and enterprises to jointly propel technological advancements in the architectural hardware sector. It has collaborated with the Technology Transfer Center of Zhejiang University to establish a joint scientific and technological workstation; with Guangdong University of Technology to set up a joint R&D center for innovative architectural hardware technologies; with Shanxi Taigang Stainless Steel Co., Ltd. to form a joint R&D center for stainless steel new material applications in hardware; and with Fujian Tsingshan Industrial Co., Ltd. to create a joint R&D center for new material applications.

In terms of industry standard formulation, the company was entrusted by the Ministry of Construction of China. In April 2004, it served as a drafting unit for the JG/T127-2007 National Standard of the People's Republic of China for the Building Industry, "Friction Stay for Building Door and Window Hardware." This standard was implemented from October 1, 2007. In 2017, the company participated in the drafting and revision of JG/T127-2017, the updated version of the same standard, which came into effect on August 1, 2018.

The company has garnered prestigious titles such as "High-tech Enterprise," "Innovative Small and Medium-sized Enterprise," "Specialized, Fine, Unique, and Innovative Small and Medium-sized Enterprise," "National Intellectual Property Advantageous Enterprise," "Guangdong Province High-tech Product," "Guangdong Famous Trademark," and "Designated Enterprise for Building Door and Window Accessories by the Building Metal Structure Association of China."

The company prioritizes quality management, having established a comprehensive quality assurance system and stringent quality control standards. It has also obtained management system certifications such as ISO9001 and ISO14001.

With a focus on intellectual property innovation, the company has accumulated over 80 authorized patents, including more than 10 invention patents.

The company actively participates in large-scale professional door and window exhibitions both domestically and internationally each year, providing extensive services to the industry globally. It has established branches in Beijing, Shanghai, Shenzhen, and Hong Kong, as well as appointed agents in other major cities. Its products have been exported to over 80 countries and regions worldwide, making it a designated production base for many customers in Europe, America, Oceania, Southeast Asia, Africa, the Middle East, and other regions.

Looking ahead, Aurican will continue to uphold its business philosophy of "Quality Leadership, Integrity, and Mutual Benefit," guided by the corporate spirit of "Unity, Collaboration, Efficiency, and Innovation." It aims to further specialize, refine, and strengthen its operations, making sustained investments and explorations in new materials, processes, equipment, and digital transformation. The company is committed to becoming a world-class service provider of door and window accessories.

World Leading Class Friction Stay Manufacturer
世界一流品牌滑撑铰链制造商

**Professional Doors
And Windows Hardware & Accessory**
专业门窗五金配套件

澳利坚

1995 FOUNDED
2000 开办工厂
2002 SUCCESS
2007 CONSTRUCTION COMPLETE
2012 DRY UP
2014 SUSTAINABLE DEVELOPMENT
2015 CONSTRUCTION COMPLETE
2016 DRY UP
2018 GLORY
2019 CHANGE
2021 2022

